
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L

încheiat azi, 7 octombrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare a Consiliului Local al
municipiului Petroşani, convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 699/2021

La şedinţă participă dl Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dna
Velici Delia - secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei
Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 17 consilieri locali.
Lipsesc dnii consilieri Biro Alexandru și Sîrbu Cristina.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 155/2021 preşedinte de şedinţă este

domnul consilier Rad Mihail Marius.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care face imposibilă

prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința se va desfășura online.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Supun la vot ordinea de zi prezentată:

- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER RAD MIHAIL MIHAI:

1. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Petroşani ca membru afiliat
la Bursa Română de Mărfuri S.A.;

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER SÎRBU:
- Este foarte bine că reușim să facem acest lucru, dar pe mine m-ar interesa dacă avem o

cantitate prognozată sau mai exact ce cantitate a fost înregistrată de Primăria Petroșani la curent și
gaze naturale? Estimare, bineînțeles. O altă nelămurire: mă interesează dacă există un plan de măsuri
pentru a eficientiza consumul.

DNA DRAGOȘ:
- Ca și cantitate, vă pot spune eu. Avem la energia electrică în jur de 400 MWh/an. Este adevărat

că nu suntem noi foarte atractivi, să spun așa, la Bursa de Mărfuri, cantitatea este destul de mică.
Având în vedere creșterea foarte mare a prețului la energie am devenit și noi mai interesanți.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Căutăm prețul cel mai convenabil.

DNA DRAGOȘ:
- Absolut.

DL CONSILIER SÎRBU:
- Și la gaze naturale?



DNA DRAGOȘ:
- La gaze naturale avem două obiective, dar nu vă pot spune la ora actuală nimic.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Și, totodată, să devenim și noi mai economicoși. Să nu mai lăsăm becurile de la sărbători

aprinse până de Valentine’s Day.

DNA DRAGOȘ:
- Nu știu să vă spun nimic în acest sens. Eu mă ocup strict de partea de iluminat a clădirilor ce

aparțin primăriei, unde consumul nu este așa de mare.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 257/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului nr.

11421/15.07.2015 de delegare a gestiunii serviciului de transport public local de
persoane prin curse regulate în Municipiul Petroşani și a licențelor de traseu pe
perioada valabilității contractului;

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- De ce nu s-a finalizat până acum contractul?

DL PRIMAR:
- Este o procedură un pic mai lungă. S-a adunat la Caietul de sarcini pentru că nu avem o firmă de

consultanță, legislația s-a schimbat între timp, dar acum suntem în linie dreaptă. Dacă observați în nota
de fundamentare scrie că se poate prelungi până la maxim 2 ani de zile, dar eu cred că în câteva luni
de zile contractul se poate atribui.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 258/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
3. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Instituția Prefectului -

Serviciul Public Comunitar Regim Permise de Conducere și Înmatriculare a Vehiculelor
a spaţiului situat în Petroşani, str. Constructorul, nr. 2.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- În cât timp se estimează să se deschidă?

DL PRIMAR:
- Punctul acesta este deschis deja de anul acesta, din primăvară, doar că le mai dăm încă o

încăpere care este perete în perete cu ce au acum. Ei vor să mai angajeze 2 persoane pentru a fi o
permanență, acum fiind doar o zi pe săptămână.



DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Și o să vină tot de la ei?

DL PRIMAR:
- Da, tot de la ei. Ei aparțin de Prefectură, dar este un mare beneficiu pentru noi acest lucru.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 259/2021.

DL CONSILIER RAD MIHAIL MARIUS:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local,

convocată de îndată pentru data de 07 octombrie 2021.

Petroşani, 07 octombrie 2021

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
RAD MIHAIL MARIUS

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL,

DELIA VELICI


